
I:\Medieindkøb\Referat fra spørgemøde.docx 
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Referat fra informations- og spørgemøde – Rammeaftale for medieindkøb 
 
Tid og sted: 
Sundhedsstyrelsen, mødelokale Primula, kl. 14.30 til 16.00. 
 
Deltagere: 

• Stine Flod Storgaard, Sundhedsstyrelsen 
• Niels Sandø, Sundhedsstyrelsen 
• Troels Mogensen, Sundhedsstyrelsen (referent) 
• Dorthe Skovridder, IUM 

 
Bilag: 

• Spørgsmål & svar notat 110414 
 
 
Troels Mogensen bød velkommen og indledte mødet med kort at gengive opgavens karakter, 
hvorefter udbudsmaterialet blev gennemgået. I tillæg til hvad der fremgik af udbudsmaterialet 
blev følgende pointer understreget: 
 

• Motivationen for at udbyde medieindkøb som en rammeaftale er, at samle de genta-
gende elementer ved kampagnerne, således at der ikke skal ske gentagende udbud af 
disse. Dette skulle gerne reducere transaktionsomkostningerne for både Sundhedssty-
relsen og leverandørerne. 
 

• Rammeaftaledokumentet skal blot udfyldes med tilbudsgivers stamoplysninger, og ik-
ke underskrives, idet Sundhedsstyrelsen også skal anføre i rammeaftalen, hvilke leve-
randører der kommer på rammeaftalen. 
 

• Kravene til personlige forhold, økonomisk/finansiel kapacitet, og teknisk kapacitet 
fremgår af Udbudsbekendtgørelsen og skal besvares for at tilbud kan anses for kondi-
tionelle. 
 

• Caseopgaven i Kravspecifikationen er et nyt tiltag fra Sundhedsstyrelsens side, og har 
til formål at identificere de tilbudsgivere der bedst forstår hvordan medieindkøb fun-
gerer. Dette betyder bl.a. at der lægges stor vægt på at tilbudsgiverne i deres besvarel-
se af caseopgaven beskriver deres metoder således, og dermed demonstrerer forståelse 
for hvordan medieindkøb varetages. Caseopgaven er tilstræbt at ligne et mini-udbud 
på rammeaftalen. 
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• Der sker ikke bedømmelse af pris i udbuddet af selve rammeaftalen. Priskonkurrencen 
forekommer i de efterfølgende mini-udbud ved, at der angives en fast pris som opga-
ven skal løses for, og så skal leverandørerne på rammeaftalen levere den bedst mulige 
løsning til prisen. 

•  
 
Dorthe Skovridder stillede spørgsmål til udbuddet og opgaven. Spørgsmål og svar kan ses i 
Spørgsmål & svar notatet, som nr. 1 til .... 
 
Mødet sluttede ca. kl. 15.00. 
 
 
 
Troels Mogensen 
 
 


